
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Bamble videregående skole  
 

 

Skoleår:  2021/22   Møtedato: 27.10.21 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)    Audun H. Lægraid(2STB) 

Nestleder (elev)   Thea Moe(2HEA) forfall 

Andre elevrepresentanter    Emilie Gøthesen(1HSB), Alexander Hammer (2PIA) 

Sebastian Hjellvik (1SSR), Emilie Gøthesen (1HSB) 

Rektor/skolelederrepresentant    Hermod Håtveit(rektor) 

Ansattrepresentant(er)    Rikke Valen(miljøterapeut) 

Skoleeierrepresentant    Lillian Kaupang (rådgiver-opplæring og folkehelse) 

Representant skolehelsetjenesten Anette Lunde (helsesykepleier) 

 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 

Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 

tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 

 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Til stede:  

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

Muntlig oppsummering av sakene fra 3. mars 2021. 

Sak 1   Organisering og 

gjennomføring av 

elevundersøkelsen 

  Møtedeltakerne presenteres for hvordan vi 

gjennomfører undersøkelsen og hvor viktig den er for 

skole og samfunn. Kontaktlærer gjennomfører denne i 

kontaktlærers time. Gjennomføres fra 1. nov til 15. des. 

Dette skal være et aktivt dokument som er med på å vise 

vei for vårt skolemiljø. 

Sak 2 Vi har gjennomført 

sikkerhetsinformasjon for 

oppstart av nybygging av 

skole. Hva skjer fremover, og 

hva kan bli en utfordring? 

 Rektor viser til skole og entreprenør sitt 

orrienteringsmøte med sikkerhet som tema onsdag før 

høstferien. Alle skal være oppmerksomme ved ferdsel 

utenfor anleggsområde, følge skilter og anvisinger til 

enhver tid. Innenfor annleggsområde er det adgang 

forbudt. Fremdriftsplanen følges, og om 14 dager starter 

betongarbeid. Oppstart bygging januar/feb 2022, og “tett 

hus” september 2022. 

Sak 3 Bruk av ny idrettshall:  

Status og tilbakemeldinger. 

Det er ikke optimalt tilrettelagt tidsmessig for vgs, 

ettersom vi har sambruk med ungdomsskolen. Vi har 

allikevel høy standard på vår læringsarena, og rike 

muligheter for å utvide. Det  skal være mulig for alle 

gruppe å legge en læringsøkt til svømmehall, og vi har 

muligheter i turnhall. Dette krever sertifisering, noe vi 

venter på ha ferdigstilt.  

 Sak 4   Skolehelsetjenesten - 

nettverk og 

samarbeidsavtaler 

  Samarbeidsavtalen om skolehelsetjenester i 

videregående skoler er ute til høring, og vi skal legge inn 

svar på høring innen 1. desember. Det vil være 

representasjon fra alle våre grupper inn i dette arbeidet. 

Oppfølging i AMU. Vi har god dekning av helsesykepleier 

overfor våre elever. 

 Evt   

 

 

 Det er ny operatør for avfallshåndtering ved Bamble vgs. 

Vi vil nå kunne sortere avfall på riktig måte med skilting 

på avfallstasjoner.   
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Fra elever: Det er forskjell på priser i våre to kantiner. 

Rekker følger opp. 

Elevene ønsker toastjern satt ut til selvbetjening. Rektor 

sjekker brannsikkerhet og hygiene i en slik løsning. 

Elevene ønsker et bedre kaffetilbud til kantina, helst 

gratistilbud. Elevråd og rektor følger opp alternative 

løsninger. 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

      

   

   

   

 


